
KS Ledina
Kakšna nova gradnja - Na sekcijski javni razpravi 9. in 15. marca

so predstavniki pristojnih organov občine in ZIL obrazložili variantne
rešitve območja CO 5/2,3 za poslovni in stanovanjski del. V razpravi
so stanovalci bloka na Resljevi zahtevali večji odmik med predvide-
nimi poslovnimi zgradbami ob Masarykovi cesti in njihovim blokom.
Stanovalce Metelkove pa je zanimala usoda njihovih hiš, garaž in
notranja ureditev. Vsi se bojijo povečanega prometa, saj so že sedaj
vse ulice in pločniki natrpani z avtomobili. Zahtevali so tudi redno
pranje ulic v času novogradnje, saj so imeli slabe izkušnje ob gradnji
objekta na Resljevi.

• • •

Pred volitvami - V okviru SZDL v KS z vso resnostjo potekajo
priprave na volitve, ki bodo 2. aprila letos.

• • •

Aktualne politične razmere - Člani 0 0 ZK so na svojem rednem
sestanku razpravljali o političnem pluralizmu in aktualnem politič-
nem položaju v Sloveniji in Jugoslaviji.
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